
非标丝印机系列-大桶丝印机

CUSTOMIZED SCREEN PRINTING MACHINE SERIES
LARGE BARREL SCREEN PRINTING

非标丝印机系列-全伺服三色丝印机

CUSTOMIZED SCREEN PRINTING MACHINE SERIES
FULL SERVO THREE COLOR SCREEN PRINTING

产品特点  STANDARD FEATURES
适合塑料、金属等不同材质的大塑胶桶、储水桶等产品的图案印刷；

印刷系统 Printing System

采用PLC加触摸屏操控，功能强大，摇臂控制屏可灵活移动，操作方便；
采用网框滑行印刷方式，伺服控制网框上下运行，模组控制网框左右运行；
刮刀上下行程、印刷等待时间、网框前后左右可调节；

采用精密气动元件和电磁阀，确保产品的优良品质。
采用伺服控制产品治具，方便快速，定位准确；
采用模组滑台，工作台前后滑行，快速稳定，印刷精度高；

Suitable for pattern printing of large plastic buckets, water storage tanks, and other products made of materials such as plastic and metal.
Adopting PLC and touch screen control, with powerful functions, the rocker arm control screen can move flexibly and is easy to operate.
Adopting frame sliding printing method, servo control for up and down movement, module control for left and right movement.
The up and down stroke of the scraper, printing waiting time, and the adjustable front, back, left, and right sides of the frame can be adjusted.
Adopting modular sliding table, the worktable slides forward and backward, fast and stable, with high printing accuracy.
Adopting servo controlled product fixtures, convenient, fast, and accurate positioning.
Using precision pneumatic components and solenoid valves to ensure excellent product quality.

印刷产品直径 / Printing Product Diameter 700~1000mm
网框上下行程（伺服） / Frame Up And Down Travel (Servo)

30~45Pcs/hr

0~200mm
0~1000mm
0~1000mm

2500 X 3300 X 2300mm网框左右行程（模组） / Frame Left And Right Travel (Module)
产品前后行程（气缸） / Product Front And Rear Stroke (Cylinder)
印刷速度（印两面） / Printing Speed (Printing On Both Sides)

重量 / Weight 
印刷面积 / Printing Area

机器尺寸 / Machine Dimensions
气压 / Air Pressure
电源 / Power Supply

规格参数 SPECIFICATION PARAMETERS

产品特点  STANDARD FEATURES
适合电器机箱、电子、玩具、外罩等产品3工位图案的单色套色印刷；
采用触摸屏控制各项功能动作，功能参数灵活设置，触摸屏位置沿导轨可移动；
印刷主体上下左右全伺服电动控制，机台运行稳定，印刷精度高；

标准配置及进口配置可选，可连接流水线生产；

采用精密气动元件和电磁阀，确保产品的优良品质。

工作台底座左右伺服长模组控制，印刷治具伺服控制旋转多工位；
刮刀上下行程、印刷等待时间、网框前后左右可调节；

配备2台LEDUV光固机干燥，可保印刷产品快速干燥；

Suitable for single color printing of 3-station patterns on electrical cabinets, electronics, toys, covers, and other products.
Using touch screen to control various functional actions, flexible settings, and the touch screen position can be moved along the guide rail.
The printing body is fully servo controlled in all directions, with stable machine operation and high printing accuracy.
The up and down stroke of the scraper, printing waiting time, and the adjustable front, back, left, and right sides of the frame can be adjusted.
Left and right servo long module control of workbench base, servo control of printing fixture rotation for multiple workstations.
Standard and imported configurations are optional, and can be connected to assembly line production.

Using precision pneumatic components and solenoid valves to ensure excellent product quality.
Equipped with 2 LED UV curing machines for quick drying of printed products.

1100kg

5~8bar
220V 50Hz 3P 3.75kW

500×1090mm

印刷系统 Printing System

模组工作台 Module Workbench 
穿梭旋转工作台 Shuttle Rotating Workbench

型号 / Model HP-101C-3UV
上下行程 / Up And Down Itinerary

300×500mm

0~200mm 
0~500mm 
500×750mm 4500×1066×2016mm

左右行程 / Left And Right Itinerary
最大网版尺寸 / Maximum Screen Size
最大印刷面积 / Maximum Printing Area

0~100mm产品印刷高度 / Product Printing Height

重量 / Weight 
印刷速度 / Printing Speed

机器尺寸 / Machine Dimensions
气压 / Air Pressure
电源 / Power Supply

规格参数 SPECIFICATION PARAMETERS

2300kg

6~8bar
110V/220V 60/50Hz 4.8kW

600Pcs/hr
工作台尺寸 / Workbench Size 600×1200mm        
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东莞市好合机械有限公司
HOWELL PRINT TECHNOLOGY LIMITED

好威尔印刷有限公司
HAOVER INTELLIGENT EQUIPMENT CO., LTD.

Screen&Pad printing Equipment&Supplies




